
 
 
 
 
 

SPF Seniorerna Vikbolandet 
 
 

Protokoll fört vid årsmötesförhandlingar 
den 22 februari 2023 kl. 14.00 

i Östra Husby bygdegård 
 
 
 
 

§ 01 Årsmötets öppnande 
Ordföranden Magnus Arnoldsson hälsade alla välkomna. Ebba Arnoldsson och 
Gunilla Nensén- Johansson inledde med parentation för de femton medlemmar 
som avlidit under 2022. 
Därefter förklarades årsmötet öppnat. 

 

§ 02 Fråga om årsmötet är vederbörligen utlyst 
Att årsmötet är korrekt utlyst via epost, brev och hemsida godkändes. 

 
 

§ 03 Fastställande av föredragningslista 
Föredragningslistan fastställdes. 

 
 

§ 04 Val av ordförande och sekreterare vid årsmötet 
Till ordförande för årsmötet valdes Curt Andersson och till sekreterare 
Kristina Kufver Jakobsson. 

 

§ 05 Val av protokolljusterare och röstkontrollanter (2 st) 
Till protokolljusterare och röstkontrollanter valdes Birgitta Andersson och 
Christer Svensson. 

 

§ 06 Styrelsens verksamhetsberättelse 
Årsmötet beslutade att med ett godkännande lägga styrelsens verksamhets-
berättelse för 2022 till handlingarna. 

 

§ 07 Revisorernas berättelse 
Bert Karlsson läste upp revisorernas berättelse. 
Årsmötet beslutade att med ett godkännande lägga revisorernas berättelse till 
handlingarna.



 

§ 08 Fastställa resultat- och balansräkning 
Årsmötet beslutade godkänna 2022 års förelagda resultat- och balansräkning 
samt lägga desamma till handlingarna. 

 

§ 09 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 

 
 

§ 10 Beslut i anledning av vinst eller förlust enligt balansräkningen 
Årsmötet beslutade att årets resultat skall överföras i ny räkning. 

 

§ 11 Fastställa budget för 2023 
Årsmötet beslutade godkänna föreslagen budget för 2023. 

 
 

§ 12 Fastställa ersättning till styrelse och funktionärer 
Årsmötet beslutade att nuvarande arvoden till styrelsen - 1200 kr vardera till 
ordförande, kassör och sekreterare - skall vara oförändrade under 2023 men att 
milersättning höjs till 25 kr vid förrättning. 

 

§ 13 Fastställa medlemsavgift 
Årsmötet beslutade att medlemsavgiften för 2024 skall vara oförändrad med 
250 kr såvida förbundet centralt inte ändrar utdebiteringen. 
Avgiftsfrihet för alla över 90 år kvarstår ett år till. Nästa årsmöte (2024) 
kommer styrelsen att ha ett förslag på att ta bort denna förmån fr o m 2025 på 
grund av det sjunkande medlemsantalet och det stora antalet 90-åringar från 
2025 och åren därefter. 

 

§ 14 Fastställa verksamhetsplan 
Verksamhetsplanen/programmet för 2023 finns publicerad på hemsidan. Den 
genomgicks på storbildsskärmen och godkändes. Den är ett levande dokument 
som uppdateras och kompletteras under året till medlemmarnas gagn. 

 

§ 15 Besluta om antalet styrelsemedlemmar som samtliga skall vara ordinarie 
Årsmötet beslutade att antalet ordinarie styrelsemedlemmar under 2023 skall 
ökas från 5 till 7 personer. 

 

§ 16 Val av ordförande 
Till ordförande på 1 år valdes Magnus Arnoldsson. 

 
 

§ 17 Val av styrelseledamöter 
Till styrelseledamöter valdes:



 
 
 

Kvarstår 1 år 
Kvarstår 1 år 
Kvarstår 1 år: 
Nyval på 2 år 
Nyval på 2 år 
Nyval på 2 år 

Agneta Carlberg 
Paul Finér 
Birgitta Ståhl 
Gunbritt Boström 
Bo Larsson 
Nils-Göran Berglund 

 
 

§ 18 Val av revisorer och ersättare 
Till revisorer och ersättare valdes: 
Omval revisor på 1 år 
Nyval revisor på 1 år: 
Nyval ersättare på 1 år 
Nyval ersättare på 1 år 

Bert Karlsson 
Tomas Lygnegård 
Anders Bjärkse 
Torsten Tinglöv 

 
 

§ 19 Val av ombud och ersättare till distriktsstämman 
Delegeras till styrelsen 

 

§ 20 Val av sockenombud 
Till sockenombud för 2023 valdes: 

 
 

Dagsberg-Furingstad-Tåby 
 

Häradshammar-Östra Ny 
 

Jonsberg-Rönö 

Konungsund-Östra Stenby 

Kuddby-Å 

Östra Husby 

vakant 
 

Gudrun Nilsson-Larsson omval 
 

Gunilla & Bengt Magnusson omval 

Ebba Arnoldson omval 

Barbro Pettersson omval 

Agneta Carlberg omval 
 
 

Sockenombud kan vid behov utse vice sockenombud. 
 
 
 
 

§ 21 Beslut om antal ledamöter och ersättare i valberedningen 
Antal ledamöter ska vara tre, inga ersättare 
Önskemål finns om fler ledamöter i valberedningen för att nå en större 
geografisk spridning på Vikbolandet men inga förslag anmäldes.



 


